
Protokół nr 7/2017 

posiedzenia 

Komisji Oświaty i Kultury 

w dniu 29 maja 2017 r., w godz. 14
00

 – 15
10

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko otworzył posiedzenie 

Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 

3. Informacja o działalności Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Podborsku. 

4. Informacja o działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Białogardzie. 

5. Informacja o działalności Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Białogardzie. 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXXIV Sesję Rady Powiatu w Białogardzie. 

7. Wolne wnioski i zapytania.  

8. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury przyjęli protokół nr 4/2017 z dnia 30 marca 2017 

roku, nr 5/2017 z dnia 12 kwietnia 2017 roku i nr 6/2017 z dnia 24 kwietnia 2017 roku.  

 

 

Ad.3 

Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku – Radosław Reich 

zapoznał członków komisji z informacją dotycząca działalności jednostki, co przedstawia 

załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący - Jan Połuboczko zapytał w jakim wieku młodzież umieszczana jest w tego 

typu placówce. 

Dyrektor – Radosław Reich poinformował, że kierowani są chłopcy, którzy ukończyli 13 rok 

życia. 

Przewodniczący - Jan Połuboczko zapytał o wzrost liczby ucieczek z placówki. 

Dyrektor – Radosław Reich poinformował, że wzrost liczby ucieczek w 2016 roku 

spowodowany był tym, że do ośrodka kierowani są chłopcy, którzy są tak zdemoralizowani, 

że powinni być od razu umieszczani w zakładzie karnym lub schronisku dla nieletnich.  

Radny – Bogusław Stanczewski zapytał o potrzeby jednostki odnośnie remontów. 
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Dyrektor – Radosław Reich poinformował, że zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Edukacji 

Narodowej z 2015 roku organ prowadzący ośrodek wraz z dyrektorem placówki są 

zobligowani do przystosowania placówki do nowych standardów funkcjonowania. Termin 

dostosowania – 31.08.2020 rok. Ponadto konieczny jest remont sanitariatów – koszt około 

300.000 zł.  

Radna – Beata Pawlik  zapytała o ściągalność należności za wyżywanie wychowanków. 

Dyrektor – Radosław Reich poinformował, że średnia ściągalność wynosi 62 %. Dodał, że 

bardzo trudno jest ściągnąć te należności od rodziców, ponieważ gro z nich nie ma stałych 

dochodów i nie dysponują żadnym majątkiem. Większość z tych należności jest nie do 

ściągnięcia, a ośrodek nie ma uprawień do zwalniania z płatności. Problem się pogłębia, 

ponieważ każdego dnia rosną odsetki od każdej należności. 

Radny – Marek Anusz zapytał jaka jest stawka dzienna za wyżywanie w ośrodku. 

Dyrektor – Radosław Reich poinformował, że stawka wynosi 19,70 zł.  

Radny – Marek Anusz zapytał ilu wychowanków przebywa w ośrodku. 

Dyrektor – Radosław Reich poinformował, że 41 wychowanków. Dodał, że zmieniły się 

przepisy prawa odnośnie definicji wychowanka o którą zabiegałaby powiaty posiadające  

Młodzieżowego Ośrodki Wychowawcze. Zgodnie z nowymi przepisami za wychowanka 

uznaje się również osobę skierowaną do danego ośrodka.  

 

Członkowie komisji zapoznali się z w/w informacją.  

 

Ad.4 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białogardzie – Anna Kowalczyk 

zapoznała członków komisji z informacją dotycząca działalności jednostki, co przedstawia 

załącznik nr 3 do protokołu. Poinformowała m.in. że dużym sukcesem okazało się 

pozytywne zaopiniowanie wniosku pn. „Działanie przeciw wykluczeniu w powiecie 

białogardzkim” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego 2014 – 2020. Dodała, że jest to program na rzecz integracji osób i 

rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub wykluczeniem społecznym ukierunkowany na 

aktywizację społeczno – zawodową wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, 

społecznej, zawodowej. Całkowita wartość projektu wynosi 1.034.700 zł (wkład własny 

155.760 zł.). Następnie poinformowała o problemie związanym z brakiem kandydatów na 

rodziny zastępcze, a także wzrostem liczby dzieci umieszczanych w pieczy zastępczej.  

 

Członkowie komisji zapoznali się z w/w informacją.  

 

 

Ad.5 

Dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Białogardzie – Bożena Pantoł 

zapoznała członków komisji z informacją dotycząca działalności jednostki. Poinformowała 

m.in., że zatrudnionych jest 11 pracowników merytorycznych. W 2016 roku przebadano 717 

osób; wydano 51 orzeczeń do kształcenia specjalnego, 32 orzeczenia o potrzebie nauczania 

indywidualnego, 8 opinii o wczesnym wspomaganiu rozwoju dziecka,  1 o potrzebie zajęć 

rewitalizacyjno – wychowawczych.  Dodała, że obecnie czas oczekiwania na badanie w 

poradni wynosi około dwóch miesięcy. 

 

Przewodniczący - Jan Połuboczko zapytał czy gminy wspomagają działalność poradni. 

Dyrektor – Bożena Pantoł poinformowała, że w tym roku zwracała się z prośbą do 

samorządu Miasta Białogard o dofinansowanie zimowiska i takie wsparcie otrzymała. 
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Odnoście wyposażenia gabinetów stwierdziła, że jest ono przestarzałe i będzie się starała o 

środki na ten cel. W tej sprawie wystosowała już pisma do fundacji.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto przypomniał, że powiat ma złożony projekt na 

termomodernizację budynku poradni. 

Radny - Marek Anusz zapytał czy w związku z długim oczekiwaniem na badanie nie 

należałoby ustalić procedury, grafik zgłaszania przez szkoły dzieci na badanie w poradni.  

Dyrektor – Bożena Pantoł poinformowała, że w tej sprawie ustaliła już procedury. Pierwsza 

procedura ta właśnie harmonogram zgłaszania dzieci do poradni. Przypomniała, że poradnia 

uzależniona jest od ruchu organizacyjnego w szkole i pod koniec roku szkolonego zawsze jest 

bardzo dużo pracy odnośnie wydawania orzeczeń i opinii, ponieważ szkoły tworząc arkusze 

organizacyjne muszą mieć aktualne orzeczenia i opinie. Oświadczyła, że na ten temat odbyła 

już kilka spotkań z dyrektorami szkół.  

Radny – Bogusław Stanczewski zapytał dyrektor czy ma informacje dotyczące działalności 

na terenie miasta Białogard niepublicznej poradni.  

Dyrektor – Bożena Pantoł poinformowała, że poradnia ta powstała przy Niepublicznej 

Szkole „Sukces” w Białogardzie. Ma ona uprawnienia do tego, aby wydawać opinie w 

określonych sprawach oprócz opinii o wczesnym wspomaganiu rozwoju, a ponadto nie mogą 

wydawać orzeczeń. Obecnie jeśli rodzice przyniosą opinię z takiej poradni to nad tymi 

opiniami muszą się pochylić jej pracownicy i wydać stosowne dokumenty. Na dzień 

dzisiejszy nikt nie wchodzi sobie w drogę; zupełnie inne są kompetencje w wielu zakresach. 

Na zakończenie poinformowała, że planuje organizację konferencji tematycznych na które 

będą zapraszani dyrektorzy placówek oświatowych. Najbliższe takie spotkanie będzie 

dotyczyło dzieci niepełnosprawnych i odbędzie się w październiku 2017 roku.  

 

 

Ad.6 

Komisja Oświaty i Kultury zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie na 

XXXIV Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Białogardzkiego za 2016 rok, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania 

z wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za 2016 rok. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego 

za 2016 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego 

za 2016 rok. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 2 głosy, wstrzymujący – 1 głos 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 
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Białogardzkiego za 2016 rok, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

b) udzielenia  Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu 

Białogardzkiego za rok 2016, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie udzielenia  Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za rok 2016. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2017. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia  

Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za rok 

2016 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za - 1 głos, przeciw – 3 głosy, wstrzymujących – 0 

głosów negatywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia  

Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego 

za rok 2016, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

c) określenia przypadków, w jakich nauczycielowi zatrudnionemu w pełnym wymiarze 

czasu pracy obniża się obowiązkowy wymiar godzin zajęć oraz określenia trybu i 

warunków tego obniżenia, co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie określenia przypadków, w jakich nauczycielowi zatrudnionemu w pełnym wymiarze 

czasu pracy obniża się obowiązkowy wymiar godzin zajęć oraz określenia trybu i warunków 

tego obniżenia.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

przypadków, w jakich nauczycielowi zatrudnionemu w pełnym wymiarze czasu pracy obniża 

się obowiązkowy wymiar godzin zajęć oraz określenia trybu i warunków tego obniżenia. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

przypadków, w jakich nauczycielowi zatrudnionemu w pełnym wymiarze czasu pracy obniża 

się obowiązkowy wymiar godzin zajęć oraz określenia trybu i warunków tego obniżenia. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie określenia przypadków, w jakich nauczycielowi 

zatrudnionemu w pełnym wymiarze czasu pracy obniża się obowiązkowy wymiar godzin 

zajęć oraz określenia trybu i warunków tego obniżenia, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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d) zatwierdzenia do realizacji projektu „Działanie przeciw wykluczeniu w powiecie 

białogardzkim” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego 2014 – 2020 Działanie 7.1 Programy na rzecz integracji osób i 

rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub wykluczeniem społecznym ukierunkowane na 

aktywizację społeczno – zawodową wykorzystującą instrumenty aktywizacji 

edukacyjnej, społecznej, zawodowej, co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu „Działanie przeciw wykluczeniu w 

powiecie białogardzkim” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego 2014 – 2020 Działanie 7.1 Programy na rzecz integracji osób i rodzin 

zagrożonych ubóstwem i/lub wykluczeniem społecznym ukierunkowane na aktywizację 

społeczno – zawodową wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, społecznej, 

zawodowej. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia do 

realizacji projektu „Działanie przeciw wykluczeniu w powiecie białogardzkim” w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014 – 2020 

Działanie 7.1 Programy na rzecz integracji osób i rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub 

wykluczeniem społecznym ukierunkowane na aktywizację społeczno – zawodową 

wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, społecznej, zawodowej. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia do 

realizacji projektu „Działanie przeciw wykluczeniu w powiecie białogardzkim” w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014 – 2020 

Działanie 7.1 Programy na rzecz integracji osób i rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub 

wykluczeniem społecznym ukierunkowane na aktywizację społeczno – zawodową 

wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, społecznej, zawodowej. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu „Działanie przeciw 

wykluczeniu w powiecie białogardzkim” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014 – 2020 Działanie 7.1 

Programy na rzecz integracji osób i rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub wykluczeniem 

społecznym ukierunkowane na aktywizację społeczno – zawodową wykorzystującą 

instrumenty aktywizacji edukacyjnej, społecznej, zawodowej, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

 

e) rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Białogardzkiego, co przedstawia załącznik 

nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Białogardzkiego. 
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Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Starosty Białogardzkiego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Starosty Białogardzkiego. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za - 1 głos, przeciw – 3 głosy, wstrzymujących – 0 

głosów negatywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Starosty Białogardzkiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik 

nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

f) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017, co przedstawia załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały - 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko zapytał o środki w dziale 801, 

rozdział 80120 i 80130  dotyczące wpływów z odsetek od dotacji wykorzystanych niezgodnie 

z przeznaczeniem.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że informacje na ten temat 

posiada Pani Skarbnik. Dodał, że zostaną one omówione na posiedzeniu Sesji Rady Powiatu 

w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko zapytał w jakim celu Zarząd 

Dróg Powiatowych w Białogardzie buduje wiatę. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że wiaty zabezpieczą niedawno 

zakupiony sprzęt.  

Radny – Marek Anusz zapytał o środki w dziale 85407. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda przypomniał, że zgodnie z porozumieniem zawartym 

pomiędzy Powiatem Białogardzkim, a Miastem Białogard powiat przekazał prowadzenie 

Młodzieżowego Domu Kultury w Białogardzie Miastu Białogard. Zapisy o których 

wspomniał radny dotyczą przekazania przez powiat środków dla samorządu Miasta Białogard 

na działalność MDK jakie powiat otrzymuje z ministerstwa.   

Radny – Marek Anusz powrócił do tematu udzielenia przez powiat wsparcia finansowego na 

remonty obiektów zabytkowych. Przypomniał, że prosił o zabezpieczenie dodatkowych 

środków finansowych  (5 tys. zł) na remont pałacu w Lubiechowie jednak jego propozycja nie 

uzyskała akceptacji. Obecnie okazuje się, że powiat dysponuje środkami np. na budowę w/w 

wiaty. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda przypomniał radnemu, że Zarząd Dróg Powiatowych 

jest jednostką powiatu, a pałac jest własnością prywatną. Dodał, że te 30 tys. zł. jakie zastanie 

przeznaczone na budowę wiaty są to dochody jakie Zarząd Dróg Powiatowych sam 

wypracował.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko przypomniał, że 

niejednokrotnie podczas konstruowaniu budżetu Powiatu Białogardzkiego na 2017 rok 

mówiono, że brakuje środków, a później okazuje się, że znalazło się 200 tys. zł. dla podmiotu 

prowadzącego szkoły niepubliczne. 
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Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca 

uchwałę budżetową na rok 2017. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2017. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za - 1 głos, przeciw – 3 głosy, wstrzymujących – 0 

głosów negatywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2017, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 
 

 

Ad.7 

● Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko zapytał czy organ 

prowadzący szkoły niepubliczne „Scholar” wystąpił z pismem o wypłatę środków na uczniów 

uczących się na kierunkach medycznych, czy też muszą wystąpić do sądu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że w/w szkoła zakwestionowała ten 

problem w trybie administracyjnym. Natomiast szkoły „Sukces” skierowały sprawę do sądu 

cywilnego.  

Radny – Marek Anusz zadał pytanie dotyczące informacji Zarządu Powiatu z działalności 

międzysesyjnej (załącznik nr 10 do protokołu). Zapytał o oddanie w najem lokalu 

mieszkalnego nr 7, położonego w budynku przy ul. Parkowej 18 w Tychowie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że lokal ten wynajmuje były 

pracownik ZSP w Tychowie. 

Radny – Marek Anusz zapytał o wycinkę drzew przy Powiatowym Urzędzie Pracy w 

Białogardzie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że dyrektor w/w jednostki wystąpił 

do Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na wycinkę drzew. Dodał, że po usunięciu tych drzew 

zostanie powiększony parking przy Powiatowym Urzędzie Pracy w Białogardzie. 

Radny – Marek Anusz zapytał o pismo dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Podborsku dotyczące zajęcia stanowiska w sprawie wydzierżawienia części działki gruntu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że do dyrektora w/w ośrodka wystąpił 

operator jednej z sieci komórkowych o wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki w 

celu postawienia wieży radiokomunikacyjnej. Zarząd Powiatu wyraził zgodę na dzierżawę 

części działki w drodze przetargu.  

Radny – Marek Anusz zapytał do kiedy Przewodniczący Rady Powiatu Henryk Budzyła ma 

umowę o pracę w Zarządzie Dróg Powiatowych w Białogardzie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że pytanie te należy skierować do 

dyrektora jednostki.  

Radna – Beata Pawlik zapytała czy jeśli na zbliżającej się Sesji Rady Powiatu będzie 

przedstawiciel Powiatowego Urzędu Pracy w Białogardzie będzie można zadać mu pytania. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że zawsze można zadawać pytania.  

Radny – Marek Anusz poprosił Starostę Białogardzkiego o przekazanie nowych informacji 

dotyczących funkcjonowania szpitala w Białogardzie. Przypomniał, że prezes Regionalnego 

Centrum Medycznego w Białogardzie Zygmunt Baś informował radnych o co miesięcznych 

spotkaniach z przedstawicielami spółki Centrum Dializa.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poprosił radnego o zadanie szczegółowych pytań. 
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Radny, a zarazem członek Zarządu Powiatu – Bogusław Stanczewski poinformował, że  

z dniem 1 maja 2017 roku prezes spółki RCM Zygmunt Baś złożył wypowiedzenia warunków 

pracy z trzy miesięcznym okresem wypowiedzenia.  

Radna – Beata Pawlik stwierdziła, że radni takie informacje powinni uzyskiwać na bieżąco 

od Starosty. Oświadczyła, że niestety takie sytuacje notorycznie się powtarzają.  

 

● Członkowie komisji zapoznali się z opiniami Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Szczecinie, Zespół Zamiejscowy w Koszalinie w sprawie: 

- wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 rok, 

- wydania opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu publicznego, 

- wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady w sprawie udzielenia absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok, co przedstawiają załączniki nr 11, 12 i 13. 

 

 

Ad.8 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

                Przewodniczący  

  Komisji Oświaty i Kultury 

 

Jan Połuboczko 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


